
 

Oslo kommunale foreldreutvalg 

 

Styremøte  
- referat 

 

Til stede: Kjersti Austdal, Erlend des Bouvrie, Annette Gauslå og Vibeke Skistad 

Forfall:  

Møtegruppe: Oslo kommunale foreldreutvalg - styret 
 

Dato: 08.10.24 

Tid: 17:30 - 18:30 

Sted: VOX 
 
Referent: Marianne 

 

Formalia 
081024-01 Godkjenning av innkalling, saksliste og saker til eventuelt. 
Dette ble godkjent. 
 

081024-02 Godkjenning av referat fra 03.09.24. 
Dette ble godkjent. 

 

Diskusjonssaker 
081024-03 Oppgaver i styret 
Forslag til hovedfordeling er: 
• Styreleder: Administrative saker, alt overordne og personaloppfølging. Kurs, utvalgsmøter og 

konferanse. 

• Nestleder: SaLTo og høringssvar.   

• Styremedlem: SaLTo og mobbing/vold. 

• Styremedlem: Trafikk, hjertesoneprosjekt samt kommunikasjon på høyt og lavt nivå..  

• Utvalg: Skolegruppemøter. 

 

081024-04 Økonomi og handlingsplanen 
Oslo KFU ønsker å bruke noen penger slik at de kommer til gode til Osloskolen. Styreleder 
sjekker saldo på driftsmidlene til neste styremøte. Ønsker i første omgang idemyldring rundt 
dette sammen med utvalget.  
 
Ønskelig at det også settes av penger til kompetanseheving for styret. Et styremedlem 
sjekker ut ulike muligheter her. 
 
Forslag om kræsj-kurs, i digital versjon, for å kort og konsist gi en kort innføring i hva FAU-
arbeid er. Da bør også driftsstyret (DS) og skolemiljøutvalget (SMU) innlemmes, for det 
trenge informasjon om hva dette er. Bør det også oversettes til noen språk, med tanke på 
foresatte som ikke har norsk som morsmål? Da er UDE en naturlig samarbeidspartner. Saken 
kan bli tatt opp på et senere styremøte og kanskje kan det settes ned en arbeidsgruppe som 
ser på denne saken som faller under kommunikasjon i handlingsplanen. Et annet  



 

 
 

styremedlem sjekker hvordan dette kan gjennomføres og et prisforslag. Det er et friskt mål 
at filmene skal være klare til skolestart 2025. 
 
Se på hvordan Oslo KFU kommuniserer utad; er det noen små eller større justeringer som 
kan gjøres for å nå bedre ut til vår målgruppe? Hvordan kan vi nå bedre fram til de 
foresatte? Kan rektorene på skolene koples på? Et styremedlem kan sparre med ansatt. 
Eksempel på emnefelt i e-post: Vil du spørre byråden om noe? Slike e-poster kan senes ut til 
FAU-ene i forkant av møter med UTD og UDE. 
 

081024-05 Møteplan høsten 2024 
• Dialogmøte UDE – snakkepunkter: 

o Oppfølging av opplæring i skolen vold og trusler. Hvordan er pengene benyttet? 

Oversikt over antall politianmeldelser? 

o Kommunikasjon ute i media (medienes vinkling på/av voldsepisoder i skolen). 

o Oppfølging av russetid på VGS, vanskelig å få kontakt med andre foresatte. Pr i 

dag finnes det ikke FAU på VGS. 

o Elever med stort læringspotensial – oppfølging av disse? 

Innspill til senere møte med UDE: skjermbruk – hvitlisting av nettbrett. Blokkerer alt, 

tillater kun de appene som skal brukes. 

• Dialogmøte med byråd for utdanning (UTD) – 06.11.24. Tar snakkepunkter på e-post 
innad i styret.  

• Skolegruppemøter (tas på utvalgsmøtet rett i etterkant av dette). 

• Kurs i FAU-arbeid, torsdag 07.11.24. Styreleder ser på prestasjonen, et utvalgsmedlem 
ser på oppgavene.  

• Skolebesøk FAU-prisvinner 2023 og 2024 – dette mangler fortsatt fra UTD. Styreleder 
følger opp. 

• Foreldrekonferansen 2025, onsdag 12.03.25 er foreslått 
- i planleggingen er det hensiktsmessig å få med tanker om UTDs bidrag til FAU-prisen; 

hvis det er vanskelig å møte opp fysisk, kan UTD bidra på annen måte?  
 

 

081024-06 KFU-info for november - innspill 
• Henvise til Oslo KFUs handlingsplan og nytt punkt? Legge ut lenke til planen. 

Kommentere hva som er KFUs oppdrag i dette. 

• Oppsummering fra skolegruppemøtene og litt om kommende kurs for FAU-arbeid. 

• Noe tematikk som kan være aktuell på FK2025? Oppgi dato. 

• Møteplan våre 2025 – få med dato for årsmøte 2025. 

• Innspill fra styremedlemmer etter eksterne møter. 
Ansatt utformer forslag til innhold. 
 



 

 

 

081024-07 Åpne og ubesvarte henvendelser 
Det er 32 henvendelser siden forrige styremøte i august 2024. Disse fordeler seg slik: 
spørsmål (7), orientering (24) og invitasjon (1)).  
 
Det er ingen åpne saker pr nå. 
 
 

Eventuelt 
Skolegruppemøter – noen i styret som kan tenke seg å være med på et av disse? Et 
styremedlem vil delta. 
 
Innspill til neste styremøte: gå gjennom vedtektene. Viktig at valgkomiteen får gi innspill på 
punkter de berøres av. 
 
Rekruttering – hvis man kommer over personer som har engasjement i foreldresamarbeidet, 
er et lov til å spille inn navnet til styret og invitere vedkommende til et styre- eller 
utvalgsmøte. 
 
Møtet ble hevet 18:33. 
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